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Immeuble au coeur du village avec un appartement type duplex et 2
commerces avec rentabilité locative. Environnement : dans le luberon,
au coeur du beau village perché de bonnieux, proche de ses
commerces et restaurants. Immeuble : immeuble du XIXeme sieCL, bati
sur 4 niveaux pour une surface totale d'environ 295 m2, comprenant 2
commerces et un appartement en duplex. |'appartement dispose d'une
surface habitable de 155 m2 répartis sur deux niveaux. Au premier
niveau, un grand espace séjour/cuisine de 75 m2, avec des murs en

pierres apparentes, plafonds a la provengales avec poutres ...

Environment: in the luberon, in the heart of the beautiful hilltop village of bonnigux,
close to its shops and restaurants. Building: 19th century building, built on 4 levels
for a total surface area of ?? Approximately 295 m2, including 2 shops and a
duplex apartment. The apartment has a living area of ??155 m2 spread over two
levels. On the first level, a large living room/kitchen area of 2?75 m2, with exposed
stone walls, provencal ceilings with exposed beams, and a beautiful view of the
valley. On the second level, a partitioned 80 m2 floor with 2 bedrooms and a
bathroom. Commerce: two ...

YOUR PROVENCE
214 Rue de la république - 84220 GOULT
Contacter I'agence
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